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Vragen van het lid Alkaya (SP) aan de Staatssecretaris van Economische 
Zaken en Klimaat over de gevolgen van dalende postvolumes voor de 
postbezorging (ingezonden 1 maart 2018). 

Vraag 1
Kent u het artikel «PostNL: Nederland is te klein voor meer postbedrijven»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat om de continuïteit van de postbezorging te kunnen 
garanderen consolidatie nodig is? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat om behoud van werkgelegenheid in de postsector te 
garanderen consolidatie noodzakelijk is? 

Vraag 4
Hoeveel postbedrijven zijn er momenteel in Nederland en wat is de mate van 
overlap in het gebied dat zij bedienen? Met hoeveel verschillende bezorgers 
van post kan men gemiddeld wekelijks te maken krijgen in een gebied waar 
veel overlap is? 

Vraag 5
Hoe lang is de gemiddelde werkweek van postbezorgers momenteel? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat door bedrijven te consolideren niet alleen burgers 
maar ook postbezorgers beter af zijn, omdat zij volledigere banen kunnen 
krijgen dan nu het geval is? 

Vraag 7
Is de verkennende fase van de postdialoog inmiddels afgerond? Zo ja, 
wanneer ontvangt de Kamer de definitieve kaders waarbinnen de dialoog zich 
zal afspelen?

1 https://www.ad.nl/economie/postnl-nederland-is-te-klein-voor-meer-postbedrijven~acec5eea/
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